



# Foxhill Bilingual International School

## Newsletter December 2022

### 'TWAS THE NIGHT BEFORE CHRISTMAS...

What better way to end the year than a small get together with family and friends? One of the themes in the Primary School was the classic "The Snowman" by Raymond Briggs. All the children have been writing poems and stories, in German and English, and read them out for the parents at a delightful little party just before Christmas.



### DATES TO REMEMBER

Monday 9. Jan	Back to school
Monday 6. Feb - Friday 10. Feb	Ski Week
Monday 13. Feb - Friday 17. Feb	Semester Break Foxclub Holiday Programme

There was also hot fruit punch, cake, snacks and a lovely Foxhill family feel to round off the year. Thank you to all the families who contributed to the Pre-school and Primary parties!

We were also lucky to welcome back a former pupil (Moritz - '19-'22). It's always wonderful to see old friends again, and we look forward to seeing others back at Martinsbuehel in the future.



We don't teach classes at Foxhill,  
we teach children.

## AIN'T NO PARTY LIKE A PRE-SCHOOL PARTY

The Pre-school had a lovely brunch, with lots of fun games for children and parents alike. Not to mention the fruit punch, cakes and donuts. It's hard to describe how wonderful it is to have the whole Pre-school family together - not just the Pre-school pupils and their parents, but their siblings as well!



## LET IT SNOW...

There hasn't been much snow on Martinsbuehel so far, but we are very lucky to have the whole sportsfield to ourselves, so our pupils can have lots of fun, regardless of how much snowfall we get.



## A FEW FAREWELLS

### Siobhan Moore-Lynch

We sadly said goodbye to Siobhan, our fantastic Pre-school teacher. Siobhan joined Foxhill back in October 2020, and had an immediate, positive impact on the pupils and helped raise standards in the Pre-school. A dedicated, modern educator, Siobhan also took on IT in the Primary School and built our wonderful new website. Unfortunately, ongoing health problems made continuing to work in the Pre-school impossible for her, but we are very grateful for everything Siobhan did for the children and the school. Everyone at Foxhill will miss her enormously, for her calmness, her professionalism, her brilliant teaching and her wonderful sense of humour. We wish her well on the next stage of her career, and hope to see her again soon.



### Anna Boneu & Cristina Creus

As well as the brilliant teaching staff at Foxhill, we are fortunate to also have close working ties with a number of universities from around Europe. Every year we host trainee teachers for their international teaching placements.

Anna and Cristina have been absolutely incredible. They took part in every facet of Foxhill life with energy and enthusiasm, and we wish them all the best as they go on to become fantastic teachers.

## JOINING US IN JANUARY

### Anna Pockstaller - Pre-school

Paulina comes from Austria but has worked in International Schools and Kindergartens for 8 years. She takes over from Siobhan in the Pre-school.



### Paulina Mund - Placement

Paulina is an Erasmus student from Germany in the final year of her International Primary Teaching degree at Stenden University.



We don't teach classes at Foxhill,  
we teach children.

## GIFTS FOR NEPAL

We are very happy to support the Children's Home in Nepal. Every year the pupils make, paint, and bake things, all of which get sold at our Bonfire and Summer parties. The proceeds are collected and sent to Nepal.

This year we were also happy to be able to collect together donations of toys, clothes, and learning materials to send as well. Sadly, this was not possible during the pandemic.



Thank you to all parents and children who contributed and supported this year, particularly Family Schonegger, whose children left the school in 2019, but who continue to support this project through organising the transfer of money and sending of packages to Nepal.



## HOLIDAY PROGRAMMES & ADULT LANGUAGE COURSES

Don't forget that we offer more than just top-quality education for children during term-time. We also have a wide range of holiday programmes for parents who need childcare when the Primary School and Pre-school are closed.



We also offer Evening Language Courses in Italian, English and German, with Elisa (right) our fantastic Italian language coach ready and waiting. **Contact Andrew for more details!**



## Seasons Greetings!

All that remains to say at the end of this calendar year is: enjoy the festive season, have a good rest, and very best wishes from all of us at Foxhill for the new year!





# Foxhill Bilingual International School

## Newsletter Dezember 2022

### "ES WAR DIE NACHT VOR WEIHNACHTEN..."

Wie könnte man das Jahr besser ausklingen lassen als bei einem kleinen Treffen mit Familie und Freunden? Eines der Themen in der Grundschule war der Klassiker „Der Schneemann“ von Raymond Briggs.

Alle Kinder haben Gedichte und Geschichten geschrieben, auf Deutsch und Englisch, und sie kurz vor Weihnachten bei einer kleinen Weihnachtsfeier den Eltern vorgelesen.



### Wichtige Termine

Montag 9. Jan	Die Schule fängt wieder an
Montag 6. Feb - Freitag 10. Feb	Schiwoche
Montag 13. Feb - Fri17. Feb	Semesterferien Foxclub Holiday Programme

Es gab auch Fruchtpunsch, Kuchen, Snacks und eine schöne Foxhill-Familienatmosphäre, um das Jahr abzurunden.

Vielen Dank an alle Familien, die zu den Vorschul- und Grundschulfesten beigetragen haben!

Wir hatten auch das Glück, einen ehemaligen Schüler (Moritz - '19-'22) wieder bei uns begrüßen zu dürfen. Es ist immer schön, alte Freunde wiederzusehen, und wir freuen uns darauf, in Zukunft wieder andere in Martinsbühel zu sehen.



Wir unterrichten in Foxhill keine Klassen,  
sondern Kinder.

## KEINE PARTY IST WIE EINE KINDERGARTENPARTY

Der Kindergarten hatte einen schönen Brunch mit vielen lustigen Spielen für Kinder und Eltern. Ganz zu schweigen von Fruchtpunsch, Kuchen und Donuts. Es ist schwer zu beschreiben, wie wunderbar es ist, die ganze Kindergartenfamilie zusammen zu haben – nicht nur die Kinder und ihre Eltern, sondern auch ihre Geschwister!



## LASS ES SCHNEIEN

Bisher hat es in Martinsbühel noch nicht viel geschneit, aber wir haben das große Glück, den ganzen Sportplatz für uns alleine zu haben, damit unsere Schüler viel Spaß haben können, egal wie viel Schnee es gibt.



## EIN PAAR ABSCHIEDE

### Siobhan Moore-Lynch

Traurig verabschiedeten wir uns von Siobhan, unserer fantastischen Kindergärtnerin. Siobhan kam im Oktober 2020 zu Foxhill und hatte einen unmittelbaren, positiven Einfluss auf die Schüler und trug dazu bei, die Standards in der Vorschule zu verbessern. Als eine engagierte, moderne Pädagogin übernahm Siobhan auch die IT in der Grundschule und baute unsere wunderbare neue Website auf. Leider machten anhaltende Gesundheitsprobleme es ihr unmöglich, weiterhin in der Vorschule zu arbeiten, aber wir sind Siobhan sehr dankbar für alles, was sie für die Kinder und die Schule getan hat. Jeder bei Foxhill wird sie wegen ihrer Ruhe, ihrer Professionalität, ihres brillanten Unterrichts und ihres wunderbaren Sinns für Humor sehr vermissen. Wir wünschen ihr alles Gute für die nächste Etappe ihrer Karriere und hoffen, sie bald wiederzusehen.



### Anna Boneu & Cristina Creus

Neben dem hervorragenden Lehrpersonal von Foxhill haben wir das Glück, auch enge Arbeitsbeziehungen zu einer Reihe von Universitäten in ganz Europa zu unterhalten. Jedes Jahr nehmen wir angehende Lehrer für ihre internationalen Lehrpraktika auf. Anna und Cristina waren absolut unglaublich. Sie nahmen an allen Facetten des Foxhill-Lebens mit Energie und Enthusiasmus teil, und wir wünschen ihnen alles Gute, während sie weiterhin fantastische Lehrer werden.

## WER KOMMT IN JANUAR ZU UNS?

### Anna Pockstaller - KG

Paulina kommt aus Österreich, hat aber 8 Jahre in internationalen Schulen und Kindergärten gearbeitet. Sie übernimmt Siobhan im Kindergarten.



### Paulina Mund - Praktikum

Paulina ist eine Erasmus-Studentin aus Deutschland im letzten Jahr ihres International Primary Teaching-Studiums an der Universität Stenden.



## GESCHENKE FÜR NEPAL

Wir freuen uns sehr, das Kinderheim in Nepal zu unterstützen. Jedes Jahr basteln, malen und backen die Schüler Dinge, die bei unseren Lagerfeuer- und Sommerfesten verkauft werden. Der Erlös wird gesammelt und nach Nepal geschickt.

Auch in diesem Jahr haben wir uns gefreut, dass wir Spenden für Spielzeug, Kleidung und Lernmaterialien sammeln konnten, um sie ebenfalls zu versenden. Leider war dies während der Pandemie nicht möglich.



Vielen Dank an alle Eltern und Kinder, die in diesem Jahr mitgewirkt und unterstützt haben, insbesondere an Familie Schonegger, deren Kinder die Schule 2019 verlassen haben, aber dieses Projekt weiterhin unterstützen, indem sie den Geldtransfer und den Versand von Paketen nach Nepal organisieren.



## FERIENPROGRAMME & SPRACHKURSE FÜR ERWACHSENE

Vergessen Sie nicht, dass wir mehr bieten als nur erstklassige Bildung für Kinder während der Schulzeit. Wir haben auch ein breites Angebot an Ferienprogrammen für Eltern, die eine Betreuung benötigen, wenn Grundschule und Kindergarten geschlossen sind.



Wir bieten auch Abendsprachkurse in Italienisch, Englisch und Deutsch an, mit Elisa (rechts), unserer fantastischen Italienisch-Sprachtrainerin, die bereitsteht. **Kontaktiere Andrew für weitere Details!**



## Die Grüße der Jahreszeit

Am Ende dieses Kalenderjahres bleibt nur noch zu sagen: Genießen Sie die Feiertage, erholen Sie sich gut und von uns allen bei Foxhill die besten Wünsche für das neue Jahr!

